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Zápis č. 11 (60) z řádného zasedání Akademického senátu FIT 
VUT v Brně konaného dne 10. 3. 2009 
  
Zasedání se konalo ve 14:00 hodin v zasedací místnosti C209.  

Přítomni:  Matoušek, Lampa, Meduna, Kotásek (do 5. bodu) , Zbořil, Černocký (od 3. 
bodu), Fučík, Šimek, Halfar (od 3. bodu), Richter, Navrátil 
 

Omluveni:  Vojnar, Šmida 

Hosté:  Zendulka, Bouša, Zemčík  

 

Program: 

1. Schválení programu jednání  

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

3. Projednání a případné schválení návrhu na úpravu Směrnice děkana FIT 
doplňující Studijní a zkušební řád VUT v Brně, zejména řešení souběžného 
studia více oborů v NMSP a dále řešení stavu studentů současných oborů 
(děkan doc. Zendulka, předseda LK AS FIT dr. Fučík) 

4. Projednání a případné schválení návrhu usnesení AS FIT k projektům OP 
VaVpI na FIT (formulaci připravil pan kvestor) 

5. Projednání žádosti o použití investičních prostředků na upgrade serverů ÚPGM 
(předkládá vedoucí ÚPGM doc. Černocký)   

6. Projednání a případné schválení návrhu na úpravu Instrukcí pro způsob 
vypočítávání pedagogických úvazků pro interní potřeby FIT VUT v Brně 
(děkan doc. Zendulka)  

7. Informace k návrhu na rozdělení finančních prostředků na FIT v roce 2009 
(děkan doc. Zendulka, proděkan a tajemník Ing. Bouša) 

8. Různé 

9. Stanovení termínu řádného zasedání AS FIT 

 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Matoušek. Na úvod zasedání dr. Matoušek přivítal 
všechny přítomné členy a hosty senátu. 

 

Ad 1) Schválení programu jednání 

Dr. Matoušek stručně informoval členy AS o výše navrženém programu jednání a nechal 
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o něm hlasovat.  

Hlasování 1 

Hlasovalo 9 členů AS FIT, 9 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 1 

AS FIT schválil výše uvedený program jednání AS FIT 10. 3. 2009 bez připomínek.  

 

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

K zápisu č. 10 (59) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 10. 2. 2009 nebyly žádné 
připomínky.  

 

Ad 3) Projednání a případné schválení návrhu na úpravu Směrnice děkana FIT doplňující 
Studijní a zkušební řád VUT v Brně, zejména řešení souběžného studia více oborů v NMSP 
a dále řešení stavu studentů současných oborů (děkan doc. Zendulka, předseda LK AS FIT 
dr. Fučík) 

Podle § 27, odst. 1, písm. b) zákona, č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně 
a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách) a článku 5, odst. 2 Statutu FIT na 
návrh děkana schvaluje AS FIT návrh vnitřních předpisů fakulty. Děkan FIT doc. Zendulka 
předložil AS FIT návrh č. 2/2009 k projednání a případnému schválení návrhu na úpravu 
Směrnice děkana FIT doplňující Studijní a zkušební řád VUT v Brně. Návrh obdrželi členové 
AS elektronicky předem. 

Dr. Matoušek požádal doc. Zendulku o podání informací k předloženému návrhu a o jejich 
zdůvodnění. Doc. Zendulka osvětlil důvody vedoucí k těmto změnám a seznámil členy 
s návrhem úpravy. Účinnost směrnice by měla být až od 1. 9. 2009.     

Dále předal slovo předsedovi Legislativní komise AS FIT dr. Fučíkovi, aby sdělil stanovisko 
LK – komise návrh projednala a po zapracování připomínek nemá k návrhu výhrady 
a doporučuje jej ke schválení v předložené podobě: 

Návrh úpravy směrnice ke SZŘ VUT 

K článku 3: Studijní plány, odst. 4 

Stávající znění: 

(4) Pokud v průběhu studia studenta dojde k úpravě studijního plánu v daném studijním 
programu, student musí splnit všechny povinné nebo povinně volitelné předměty podle 
nového studijního plánu, pokud jejich dřívější ekvivalenty neměl splněny před změnou 
studijního plánu. Případný rozdíl v počtu kreditů za povinné nebo povinně volitelné předměty 
se pak vyrovnává počtem kreditů za předměty volitelné. V jednotlivých studijních 
programech jsou vyhlašovány přesahy kreditů, které si může student zapsat nad studijním 
programem stanovené minimum pro úspěšné absolvování studijního programu (souvisí 
s doplněním čl. 15). 

Nové znění: 
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(4) Pokud v průběhu studia studenta dojde k takové úpravě studijního plánu v daném 
studijním programu, která mění složení skupiny povinných nebo povinně volitelných 
předmětů oboru nebo jejich umístění ve studijním plánu, student dokončí studium podle 
původního studijního plánu. Případný rozdíl v počtu kreditů za povinné nebo povinně 
volitelné předměty se vyrovnává počtem kreditů za předměty volitelné. V jednotlivých 
studijních programech jsou vyhlašovány přesahy kreditů, které si může student zapsat nad 
studijním programem stanovené minimum pro úspěšné absolvování studijního programu 
(souvisí s doplněním čl. 15). 

Účinnost od 1. 9. 2009. 

Zdůvodnění: 

Původní znění směrnice by např. znamenalo, že by si všichni studenti navazujícího 
magisterského programu, kteří letos prošli povinným předmětem Pokročilé databázové 
systémy, museli dodělat nově povinný předmět Funkcionální a logické programování a řídit 
se dalšími novinkami nových verzí svých oborů v oblasti povinně volitelných předmětů. 
Rozhodnutí děkana, které bude definovat přechodné období stanoví, že studenti navazujícího 
magisterského programu, kteří byli přijati do programu do ak. roku 2008/9 dokončí studium 
podle původního studijního plánu. 

Dr. Matoušek nechal hlasovat o výše předloženém návrhu úpravy směrnice děkana, která 
zajistí studentům stávajících oborů, že studiu dokončí dle současných pravidel a navrhovaná 
změna bude promítnuta do Směrnice děkana FIT doplňující Studijní a zkušební řád VUT 
s účinností od 1. 9. 2009.  

Hlasování 2 

Hlasovalo 11 členů AS FIT, 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 2 

AS FIT projednal a schválil návrh předložené úpravy Směrnice děkana FIT doplňující 
Studijní a zkušební řád VUT v Brně k článku 3: Studijní plány, odst. 4 s účinností od 1. 9. 
2009: 

Nové schválené znění: 

(4) Pokud v průběhu studia studenta dojde k takové úpravě studijního plánu v daném 
studijním programu, která mění složení skupiny povinných nebo povinně volitelných 
předmětů oboru nebo jejich umístění ve studijním plánu, student dokončí studium podle 
původního studijního plánu. Případný rozdíl v počtu kreditů za povinné nebo povinně 
volitelné předměty se vyrovnává počtem kreditů za předměty volitelné. V jednotlivých 
studijních programech jsou vyhlašovány přesahy kreditů, které si může student zapsat nad 
studijním programem stanovené minimum pro úspěšné absolvování studijního programu 
(souvisí s doplněním čl. 15). 

Schválený dokument je dostupný ve Skladě dokumentů v interní části informačního systému 
FIT jako příloha č. 1 tohoto zápisu a bude zveřejněn na veřejných www stránkách fakulty.  
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Ad 4) Projednání a případné schválení návrhu usnesení AS FIT k projektům OP VaVpI na 
FIT (formulaci připravil pan kvestor) 

Dr. Matoušek předal slovo děkanovi doc. Zendulkovi, který předložil návrh č. 4/2009 AS FIT 
k projednání a případnému schválení usnesení AS FIT k OP VaVpI NETME. Návrh obdrželi 
členové AS elektronicky předem.  

Návrh byl rozdělen na dvě části, na ekonomickou a legislativní. 

Předseda Legislativní komise AS FIT dr. Fučík přednesl stanovisko LK, která po projednání 
návrhu formulace nemá připomínky (mimo formálních úprav). 

Usnesení AS FIT k OP VaVpI NETME 

1. Akademický senát Fakulty informačních technologií VUT v Brně se seznámil 
s návrhem části týkající se divize zajišťované FIT (dále jen divize) v projektu 
NETME, který je připravován v rámci prioritní osy 2 OP  VaVpI, a za tuto část 
doporučuje vedení VUT v Brně projekt k podání na financování ze zdrojů OP VaVpI. 

2. Akademický senát Fakulty informačních technologií VUT v Brně si je plně vědom 
povinnosti Fakulty informačních technologií zajistit udržitelnost této divize projektu 
po celou dobu jeho realizace, a to za předpokladu schválení a následného financování 
projektu.  

3. Akademický senát prohlašuje, že si je vědom povinnosti Fakulty informačních 
technologií hradit veškeré případné závazky týkající se divize vzniklé po dobu řešení 
projektu, případně po dobu sledování udržitelnosti projektu, a to až do maximální 
výše, která je rovna poskytnutému objemu účelových prostředků (případně 
navýšeného o penále) poníženého o pořizovací cenu nově vybudovaných objektů 
z prostředků projektu. Zároveň Akademický senát Fakulty informačních technologií 
VUT v Brně prohlašuje, že přijme veškerá nezbytná opatření, jež bude případně 
navrhovat vedení Fakulty informačních technologií, aby byla Fakulta informačních 
technologií schopna hradit případné závazky dle předchozí věty. 

4. Akademický senát prohlašuje, že si je vědom závazku Fakulty informačních 
technologií, jenž vzniká podáním návrhu projektu NETME k financování ze zdrojů 
OP VaVpI, a jenž spočívá v povinnosti Fakulty informačních technologií zajistit 
financování části provozních nákladů, resp. výdajů divize, ze zdrojů pocházejících ze 
soukromého sektoru. Rozsah finančních zdrojů ze soukromých zdrojů je součástí 
návrhu projektu. 

 

Prohlášení děkana k OP VaVpI NETME 

Po projednání v rozšířeném kolegiu děkana dne 5. 3. 2009 prohlašuji, že: 

1. Jsem se seznámil s návrhem části týkající se divize zajišťované FIT (dále jen divize) 
v projektu NETME, který je připravován v rámci prioritní osy 2 OP  VaVpI, a za tuto 
část doporučuje vedení VUT v Brně projekt k podání na financování ze zdrojů OP 
VaVpI. 

2. Jsem si je plně vědom povinnosti Fakulty informačních technologií zajistit 
udržitelnost této divize projektu po celou dobu jeho realizace, a to za předpokladu 
schválení a následného financování projektu.  
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3. Jsem si vědom povinnosti Fakulty informačních technologií hradit veškeré případné 
závazky týkající se divize vzniklé po dobu řešení projektu, případně po dobu sledování 
udržitelnosti projektu, a to až do maximální výše, která je rovna poskytnutému objemu 
účelových prostředků (případně navýšeného o penále) poníženého o pořizovací cenu 
nově vybudovaných objektů z prostředků projektu.  

4. Jsem si vědom závazku Fakulty informačních technologií, jenž vzniká podáním 
návrhu projektu NETME k financování ze zdrojů OP VaVpI, a jenž spočívá 
v povinnosti Fakulty informačních technologií zajistit financování části provozních 
nákladů, resp. výdajů divize, ze zdrojů pocházejících ze soukromého sektoru. Rozsah 
finančních zdrojů ze soukromých zdrojů je součástí návrhu projektu. 

 

Doc. Zemčík na zasedání prezentoval členům AS základní plánované předpoklady pro 
finanční rozložení projektu NETME ve vztahu k FIT (rozpočet k projektu za fakultu).  

Diskutovaly se následující body: 

» finanční stránka projektu (příprava, předpokládané roční příjmy apod.), 
» potencionální vratka v případě nesplnění podmínek (na úrovni VUT cca 43 mil. Kč, 

potencionální skutečná škoda pro FIT po odečtení nákladů cca 5 mil. Kč),   
» v případě úspěšného přijetí projektu jeho udržitelnost; předpoklad pro udržitelnost 20 % 

příjmů investice do stavby a vybavení ročně; předpokládaná režie 40 % cca 49, 6 mil. Kč 
ročně.   

Ing. Bouša podrobněji doplnil některé informace doc. Zemčíka k plánovanému financování.   

Dr. Matoušek vyhlásil krátkou přestávku, ve které se Ekonomická komise AS FIT odebrala 
návrh prodiskutovat. Předseda Ekonomické komise AS FIT Ing. Lampa vyzval členy EK 
k diskuzi, v rámci které byly zodpovězeny dotazy a po skončení přestávky přednesl na 
zasedání AS stanovisko EK – po zodpovězení položených dotazů nemá k předloženému 
návrhu připomínky. 

Dr. Matoušek nechal hlasovat o výše upraveném usnesení AS FIT k OP VaVpI NETME. 

Hlasování 3 

Hlasovalo 11 členů AS FIT, 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 3 

AS FIT projednal a schválil usnesení AS FIT k OP VaVpI NETME v předložené podobě: 

Usnesení AS FIT k OP VaVpI NETME 

1. Akademický senát Fakulty informačních technologií VUT v Brně se seznámil 
s návrhem části týkající se divize zajišťované FIT (dále jen divize) v projektu 
NETME, který je připravován v rámci prioritní osy 2 OP  VaVpI, a za tuto část 
doporučuje vedení VUT v Brně projekt k podání na financování ze zdrojů OP VaVpI. 

2. Akademický senát Fakulty informačních technologií VUT v Brně si je plně vědom 
povinnosti Fakulty informačních technologií zajistit udržitelnost této divize projektu 
po celou dobu jeho realizace, a to za předpokladu schválení a následného financování 
projektu.  

3. Akademický senát prohlašuje, že si je vědom povinnosti Fakulty informačních 
technologií hradit veškeré případné závazky týkající se divize vzniklé po dobu řešení 
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projektu, případně po dobu sledování udržitelnosti projektu, a to až do maximální 
výše, která je rovna poskytnutému objemu účelových prostředků (případně 
navýšeného o penále) poníženého o pořizovací cenu nově vybudovaných objektů 
z prostředků projektu. Zároveň Akademický senát Fakulty informačních technologií 
VUT v Brně prohlašuje, že přijme nezbytná opatření, jež bude případně navrhovat 
vedení Fakulty informačních technologií, aby byla Fakulta informačních technologií 
schopna hradit případné závazky dle předchozí věty. 

4. Akademický senát prohlašuje, že si je vědom závazku Fakulty informačních 
technologií, jenž vzniká podáním návrhu projektu NETME k financování ze zdrojů 
OP VaVpI, a jenž spočívá v povinnosti Fakulty informačních technologií zajistit 
financování části provozních nákladů, resp. výdajů divize, ze zdrojů pocházejících ze 
soukromého sektoru. Rozsah finančních zdrojů ze soukromých zdrojů je součástí 
návrhu projektu. 

Schválený dokument včetně plánovaného rozpočtu je dostupný ve Skladě dokumentů 
v interní části informačního systému FIT jako příloha č. 2 tohoto zápisu.  

 

Ad 5) Projednání žádosti o použití investičních prostředků na upgrade serverů ÚPGM 
(předkládá vedoucí ÚPGM doc. Černocký) 

Dr. Matoušek předložil na jednání AS žádost Ústavu počítačové grafiky a multimédií FIT na 
uvolnění částky 150 tisíc Kč investičních prostředků na nutný upgrade diskových serverů 
ÚPGM. Žádost podal doc. Černocký, vedoucí ústavu, členům AS s předstihem.  

Návrh byl zkonzultován a odsouhlasen tajemníkem fakulty Ing. Boušou (viz příloha č. 3 
tohoto zápisu).    

Ekonomická komise nemá k návrhu připomínky a doporučuje jej ke schválení.  

Zdůvodnění: 

Vzhledem ke kritickému stavu dvou z těchto serverů (matylda a ami-data), doc. Černocký 
požádal tajemníka FIT o okamžité uvolnění 150 tisíc Kč tak, aby bylo možné co nejdříve 
oslovit prodejce a upgrade provést.  

FIT dosud nemá pro rok 2009 schválený rozpočet, proto si dovoluji na základě „Zásady 
čerpání finančních prostředků na FIT v době rozpočtového provizoria“, (viz 
https://wis.fit.vutbr.cz/FIT/db/dir.php/dr/Zapisy/AS/zapisy/2007/as0720_44_priloha01_proviz
orium.pdf, pravidlo 4) požádat AS FIT o schválení tohoto nákupu. Částka 150 tis. Kč je 
součástí požadovaných investic 300 tis. Kč pro ÚPGM.  

Dr. Matoušek nechal o předloženém návrhu hlasovat. 

Hlasování 4 

Hlasovalo 11 členů AS FIT, 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 4 
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AS FIT projednal a schválil žádost Ústavu počítačové grafiky a multimédií FIT na uvolnění 
částky 150 tisíc Kč investičních prostředků na nutný upgrade diskových serverů ÚPGM. 

 

Ad 6) Projednání a případné schválení návrhu na úpravu Instrukcí pro způsob 
vypočítávání pedagogických úvazků pro interní potřeby FIT VUT v Brně (děkan 
doc. Zendulka) 

Děkan FIT doc. Zendulka předložil AS FIT návrh č. 3/2009 k projednání a případnému 
schválení návrhu na úpravu Instrukcí pro způsob vypočítávání pedagogických úvazků pro 
interní potřeby FIT VUT v Brně. Návrh obdrželi členové AS elektronicky předem. 

Dr. Matoušek předal slovo děkanovi doc. Zendulkovi, který zmínil hlavní úpravy a změny 
v předloženém dokumentu, který je uveden v příloze č. 4 tohoto zápisu. 

Dr. Matoušek poděkoval doc. Zendulkovi za informace a dále předal slovo předsedovi 
Legislativní komise AS FIT dr. Fučíkovi, aby sdělil stanovisko LK – komise návrh projednala 
a po zapracování připomínek k němu nemá námitky. Bod B 2 h) bude přeformulován, 
obsahově zachován a zapracován do stávajících instrukcí, které budou vydány formou 
rozhodnutí děkana s účinností od schválení AS FIT.  

Nové instrukce by měly účinnost od příštího akademického roku, tj. od 1. 9. 2009.  

Bod B, odst. 2, písm. h: 

h) činnost školitele doktorandů:  

- doktorand v 1. roce studia     50 ZH / stud. 
- doktorand ve 2. roce studia     75 ZH / stud. 
- doktorand ve 3. roce studia   100 ZH / stud. 
- doktorand ve 4. roce studia ve čtyřletém studijním programu  100 ZH / stud. 

    (v dalších letech studia doktoranda již bez zápočtu ZH) 

- prémie za přivedení doktoranda k úspěšné obhajobě disertační práce     150 ZH / stud. 
 
Poznámka 3: Celkový maximální zápočet ZH vykázaný za celou dobu studia na 1 doktoranda 
(bez prémie za přivedení doktoranda k úspěšné obhajobě disertační práce) je 325 ZH. 

Poznámka 4: Školitel (dále též zvaný hlavní školitel) za 1 ak.r. může vykázat za vedení všech 
doktorandů za všechny doktorandy nejvýše počet ZH vypočtený podle následujícího předpisu 
(tento upravený úvazek nazýváme krácený): 

 Celkový součet ZH za 1 ak.r. nazýváme nekrácený úvazek. 
 Do 500 ZH je krácený a nekrácený úvazek totožný. 
 Každá další (byť i načatá) i-tá část 300 ZH nekráceného úvazku bude převedena na 

krácený úvazek násobením koeficientem 1/2i , tj. 500-800 ZH * ½, 800-1100 ZH *1/4 
atd.  

Poznámka 5: Prémie 150 ZH se školiteli přičítá nad limit podle poznámky 3. 

Poznámka 6: Činnost školitele specialisty bude ohodnocena následovně: 

 Procentuální účast školitele specialisty (púss) na vedení konkrétního doktoranda na 
daný akademický rok bude vyjádřena v procentech předem a během akademického 
roku ji nelze měnit. 

 Pro daného hlavního školitele lze pak vypočítat procentuální účast púss u všech 
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školitelů specialistů na jeho celkovém nekráceném úvazku za vedení doktorandů za 
1 ak.r. 

 Každý ze školitelů specialistů spolupracujících s hlavním školitelem v daném 
akademickém roce obdrží do úvazku příslušnou procentuální část púss z kráceného 
úvazku hlavního školitele. ZH školitelů specialistů si hlavní školitel ze svého úvazku 
odečte. 

Dr. Matoušek nechal hlasovat o zapracování bodu B, odst. 2, písm. h) do stávajících Instrukcí 
pro způsob vypočítávání pedagogických úvazků pro interní potřeby FIT VUT v Brně, které 
jsou vydány formou rozhodnutí děkana FIT č. 25/2004.  

Hlasování 5 

Hlasovalo 10 členů AS FIT, 9 hlasů pro, 0 hlasů proti a 1 hlas se zdržel.  

Usnesení 5 

AS FIT projednal a bere na vědomí předložený návrh na úpravu Instrukcí pro způsob 
vypočítávání pedagogických úvazků pro interní potřeby FIT VUT v Brně v předloženém 
znění s účinností od 1. 9. 2009 a po zapracování připomínek k němu nemá námitky s tím, že 
bod B, odst. 2, písm. h) bude vydán formou rozhodnutí děkana s účinností od data schválení 
AS FIT a přidán do stávajících instrukcí.    

Schválený dokument je dostupný ve Skladě dokumentů v interní části informačního systému 
FIT jako příloha č. 4 tohoto zápisu a bude zveřejněn na veřejných www stránkách fakulty  

 

Ad 7) Informace k návrhu na rozdělení finančních prostředků na FIT v roce 2009 (děkan 
doc. Zendulka, proděkan a tajemník Ing. Bouša) 

Děkan doc. Zendulka předložil AS FIT návrh č. 5/2009 k projednání a případnému schválení 
návrhu na rozdělení finančních prostředků na FIT v roce 2009, který podle § 27, odst. 1, písm. 
c) zákona, č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon 
o vysokých školách) schvaluje AS FIT. Návrh zpracoval tajemník Ing. Zdeněk Bouša, který 
jej v papírové formě předložil členům Ekonomické komise AS FIT na zasedání.  

Ing. Bouša členy AS podrobně seznámil s jednotlivými položkami navrhovaného rozdělení 
finančních prostředků na FIT v roce 2009 a v rámci diskuze zodpověděl položené dotazy. 
Prosí EK, aby návrh projednala a od-připomínkovala. 

AS FIT návrh na rozdělení finančních prostředků na FIT v roce 2009 projednal a bere jej na 
vědomí s tím, že jej projedná a případně schválí Ekonomická komise AS FIT na svém 
zasedání 16. 3. 2009 a následně bude definitivní verze návrhu předložena k projednání 
a případnému schválení na zasedání AS FIT. 

 

Ad 8) Různé 

Zástupce v Radě VŠ dr. Křena zaslal dr. Matouškovi následující informace o vývoji přípravy 
Zákona o Terciárním Vzdělávání (ZoTV); 26. 2. 2009 Předsednictvo RVŠ přijalo následující 
usnesení: 

„Předsednictvo Rady VŠ vzalo na vědomí informaci zástupců Rady VŠ v pracovní 
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skupině pro přípravu věcného záměru zákona o terciárním vzdělávání o jednání ze dne 18. 
února 2009 v Kostelci n. Černými lesy, potvrzuje jejich mandát a podporuje jejich činnost 
v pracovní  skupině a na základě toho se ztotožňuje se stanoviskem ČKR, že důvody a cíle 
připravované reformy vysokých škol nejsou dostatečně definované a že zveřejněný časový 
harmonogram přípravy zákona o terciárním vzdělávání neumožňuje kvalitní a seriózní diskusi 
s akademickou komunitou. 

Ve snaze vyhnout se postupu, který bude ostře konfliktní a spočívající na silových 
postupech, vyzývá Předsednictvo RVŠ ministra školství, mládeže a tělovýchovy, aby prosadil 
upuštění od vládou stanoveného harmonogramu a prosadil poskytnutí prostoru pro nezbytnou 
skutečnou diskusi s akademickou obcí vysokých škol a jejich reprezentacemi k řadě dosud 
otevřených a v podstatné míře konfliktních otázek. 

Předsednictvo Rady VŠ považuje za neakceptovatelný postup stávajícího utajování 
přípravných prací na legislativních změnách i obsahu souvisejících dokumentů a důrazně 
v této souvislosti připomíná, že otevřená diskuse a transparentní příprava legislativních změn 
byla ze strany MŠMT předpokládána a zavazujícím způsobem přislíbena ve vypořádání 
připomínek Rady VŠ k návrhu Bílé knihy terciárního vzdělávání. Předsednictvo Rady VŠ 
považuje za nezbytné, aby zástupci Rady VŠ v pracovní skupině měli možnost poskytovat 
projednávané materiály členům Rady VŠ.“ 

Rada VŠ nesouhlasí s utajováním přípravných prací na ZoTV ze strany MŠMT i před Radou 
VŠ a požaduje změnu harmonogramu příprav tak, aby se změny daly šíře prodiskutovat. 
Zástupce FIT v Radě VŠ dr. Křena je ochoten dění okolo ZoTV na požádání AS FIT osobně 
okomentovat. 

Doc. Černocký a Bc. Halfar podali informace ze zasedání AS VUT v Brně. Podrobnosti jsou 
k dispozici na www stránkách AS VUT v Brně. 

 

Ad 9) Stanovení termínu řádného zasedání AS FIT 

Termín příštího zasedání AS FIT bude sdělen prostřednictvím zápisu z kolegia děkana nebo 
cestou konference senat@fit.vutbr.cz (předpokládáme v průběhu dubna 2009).  

Dr. Matoušek poděkoval hostům a členům AS FIT za účast na zasedání senátu.  

 

 

Zapsala: Eva Svánovská, DiS. 

Ing. Petr Matoušek, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Bc. Patrik Halfar, předseda Studentské komory AS FIT v.r.   


